
Geacht College van B&W,

Namens de SP fractie wil ik u schriftelijke vragen stellen over diverse berichten in de media 
betreffend budgetten van de decentralisaties op jeugdzorg en de AWBZ. 

Mijn eerste vragen gaan over het bericht op de website van de NOS over de definitieve 
budgetten van jeugdzorg voor de gemeenten. In een rapport dat ik mee verstuur, van het SCP 
staan cijfers van ondermeer Goirle. Hieronder volgen de vragen:

Kloppen deze cijfers?

Wat betekenen deze cijfers voor het budget Jeugdzorg van Goirle?

Kunt u daar al een initiële begroting van maken zoals de accountant voorstelt in de 
jaarrekening van 2013? Zo, nee wanneer wel?

Wat voor gevolgen heeft dat voor de huidige taken van Jeugdzorg, wat kan wel en wat kan 
niet meer?

Mijn andere vragen gaan over een bericht op de website van Binnenlands Bestuur over de 
Meicirculaire over het budget voor de WMO in 2015. In een bijlage staan cijfers per 
gemeente ook van Goirle. Goirle krijgt daar 125 euro per inwoner en dat is 29 euro minder ten 
opzichte van de januaricirculaire. Hieronder volgen de vragen:

Kloppen deze cijfers?

Wat betekenen deze cijfers voor het budget WMO van Goirle?

Kunt u daar al een initiële begroting van maken zoals de accountant voorstelt in de 
jaarrekening van 2013? Zo, nee wanneer wel?

Wat voor gevolgen heeft dat voor de huidige taken en nieuwe taken van de WMO, wat kan 
wel en wat kan niet meer?

Er zijn nu nog geen cijfers over de andere decentralisatie de participatie wet, wanneer kunnen 
we die ontvangen?

Ik wil u bij voorbaat zeer bedanken met de antwoorden op mijn vragen.

Met vriendelijke groet,
Stijn van den Brekel
SP raadslid


